
REFERAT 
   

Peismøte i Serviceprosjekt/TRF komiteen 
 
Dato 
01.06.2021 
 
Tilstede:  
Toralf Cock, Bjørg Else Wallumrød, Elin Røed, Heidi Hammervik og Svein Otto Schjerven. 
 
Generelt 
Taket være rause mennesker som Toralf og Eli, kunne vi avholde peismøtet med fysisk 
fremmøte. Tusen takk til dere. Godt å møtes igjen. Dessverre griper C‐19 fortsatt inn i våre 
rotary‐liv, og kanskje aller mest hos de som trenger samværet mest, et tankekors! Men vi 
fem som møttes, opplevde hyggelige gjensyn! 
Per Halvor; 
Vi trenger noe tid på å komme frem til konkrete foredragsholdere, men foreløpig kan jo 
temaene settes inn. Foredragene bør jo kanskje også komme relativt tett innenfor hvert 
tema! 
 
Oppgaver fra Incoming President Per Halvor Rønningen. 
 

1. Ingen av de fremmøtte i vår komite, ønsket å flytte over til andre komiteer 
 

2. a) Vi mener at det  for inneværende år kan fokuseres  noe mindre på lokale tema, 
men fortsatt følge utviklingen av ny kommune. 
 
b) Vi foreslår å fokusere på tre områder/tema i høstsemesteret. Dette fordi det er 
vesentlig for oss alles hverdag, og ikke minst fremtid. 
 

 Helsevesenet: Bjørg Else tar her ansvar for å finne frem til to 
foredragsholdere, som kan bidra med innsikt og kunnskap på et 
overordnet nivå. 

 Bondeyrket: Elin tar her ansvar for å finne frem til to foredragsholdere 
som kan hjelpe oss å se utfordringer og positive sider ved å 
opprettholde et sterkt og omfattende norsk jordbruk. 

 Utdanning: Heidi er jo her på hjemmebane, og skal finne to 
foredragsholdere som kan til å gi oss innsikt i fremtidens læring og 
undervisningsformer. Hvilke behov har samfunnet nå og ikke minst 
fremover. Dette tema favner jo hele samfunnet. 

 
Referent 
Svein Otto 


